
Skriftleg spørsmål til ordførar  

Kommunestyre 24 november 

 

Eg har fått opplysningar om at det står fleire omsut +bustader ledige ved 

Ostertunet.  

Ein av bustadane har vore ledig minst i eit halvt år. 

Veit at ikkje alle bustadane høver for dei som er demente, men synes det er 

merkeleg at ingen har hatt bruk for desse i løpet av så lang tid.  

 

Ved å ha dei ståande ledige , tapar kommunen pengar 

 

Har fylgjande spørsmål: 

- er det ingen som har hatt trong for desse bustadane i denne tida? 

- eller er det trong for rehabilitering som gjer at dei står tome ? 

 

 

 

 

Else Marie Skartveit Dale 

 Krf 


